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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni 

Protokół 15/2025 

XV sesja Rady Miejskiej w dniu 22 stycznia 2025 r. 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna UMiG Piaseczno 
Obrady rozpoczęto 22 stycznia 2025 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Maciej Dłużniewski 
2. Izabella Górzyńska 
3. Dorota Kłos 
4. Katarzyna Krasuska 
5. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
6. Jan Kurzępa 
7. Artur Maicki 
8. Adam Marciniak 
9. Anna Marecka 
10. Michał Mierzwa 
11. Wojciech Mika 
12. Piotr Obłoza 
13. Wojciech Ołdakowski 
14. Joanna Otręba 
15. Michał Rosa 
16. Piotr Sędziak 
17. Edyta Stolarska 
18. Olga Śmietanowska 
19. Ewa Urbańska 
20. Magdalena Woźniak 
21. Ewelina Wójcik 
22. Katarzyna Wypych 
  

  

1. Otwarcie sesji 
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 Przewodnicząca Katarzyna Wypych otworzyła XV sesję Rady Miejskiej w Piasecznie.  
 
Na wstępie przedstawiciele Komendy Hufca ZHP w Piasecznie wręczyli władzom gminy srebrną 
Honorową Odznakę Ruchu Przyjaciół Harcerstwa. Burmistrz Daniel Putkiewicz podziękował za 
odznaczenie oraz działania podejmowane przez Hufiec na rzecz lokalnej społeczności. 
 
Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodnicząca stwierdziła kworum 

Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie następującej zmiany w porządku 
obrad:  
 
 1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wzniesienia nowego pomnika na 

terenie Gminy Piaseczno na cmentarzu parafialnym św. Anny w Piasecznie - Kwatera Strażacka 

OSP 

 Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 
  
Głosowanie proponowanej zmiany w porządku obrad: 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wzniesienia nowego pomnika na 

terenie Gminy Piaseczno na cmentarzu parafialnym św. Anny w Piasecznie - Kwatera Strażacka 

OSP 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wzniesienia  

nowego pomnika na terenie Gminy Piaseczno na cmentarzu parafialnym św. Anny w Piasecznie 

- Kwatera Strażacka OSP 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Wprowadzono w pkt 6.5. 
 

2. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 

 Nie wniesiono uwag do protokołu. 
 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z XIV sesji  Rady Miejskiej w Piasecznie 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 

Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Protokół przyjęto. 
 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie między sesjami, w 

którym poinformował o ważnych wydarzeniach w Gminie: 

• Została podpisana umowa na dofinansowanie budowy szkoły w Julianowie. Gmina 

Piaseczno otrzymała dofinansowanie z rezerwy celowej budżetu państwa w wysokości 61 

790 028 zł na tę inwestycję. 

•  Została podpisana umowa na budowę basenu przy ul. Chyliczkowskiej. Wkrótce rozpoczną 

się prace budowlane. 

• W trakcie odbioru znajduje się hala sportowa w Złotokłosie. 

•  W związku z przejęciem bezpośredniego zarządu nad budynkiem dawnej szkoły 

gospodarstwa wiejskiego dla dziewcząt w Parku Miejskim, odbyły się spotkania mające na 

celu opracowanie kompleksowych działań związanych z przyszłością tego budynku. 

Działania te są połączone z przetargiem na rewitalizację III części parku, gdzie w jednej z 

części ma powstać wybieg dla psów. 

• W Bobrowcu odbyło się pierwsze z serii Walnych Zebrań Sprawozdawczych OSP. Burmistrz 

pogratulował jednostce OSP w Bobrowcu z okazji włączenia do sieci Krajowego Systemu 

Ratownictwa Gaśniczego. 

•  W szkole podstawowej w Józefosławiu odbyło się spotkanie edukacyjne dotyczące 

zapewnienia bezpieczeństwa wokół szkoły. 

• Burmistrz uczestniczył w spotkaniach dotyczących Strategii Rozwoju Gminy Konstancin-

Jeziorna 

• Burmistrz uczestniczył w Pierwszym Powiatowym Konwencie Organizacji Pozarządowych,  

który odbył się w Tarczynie. 

• Burmistrz uczestniczył w spotkaniach zarządu Stowarzyszenia Metropolia Warszawa. 

• Wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak, wraz z ochotnikami z OSP Złotokłos, 

uczestniczyła w Forum Odporności Warszawa-Kijów.   

• Z inicjatywy rodziców odbyło się spotkanie Jak rozmawiać z dzieckiem o seksie, 

seksualności i miłości?  

• Odbyło się spotkanie z autorami książki „Żydzi w Piasecznie w świetle archiwaliów 

miejskich”. 
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• Gmina Piaseczno dofinansowała zakup trzech samochodów dla policji. 

• Został rozstrzygnięty konkurs na dotacje sportowe dla dzieci i młodzieży 

• Został wydany pierwszy tom publikacji „Niech spoczywają w spokoju” Album poświęcony 

nagrobkom z zabytkowego cmentarza parafialnego w Piasecznie. 

• W dniu 26 stycznia odbędzie się 33 finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

• Do 31 stycznia przyjmowane są zgłoszenia w IV edycji Konkursu Kobieca Osobowość Roku 

2024.  

• W lutym rozpocznie się rekrutacja do publicznych przedszkoli. 

4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 

Przewodnicząca Katarzyna Wypych przedstawiła sprawozdanie za okres od 18.12.2024 do 
22.01.2025 r. 
 

• 18.12 

spotkanie świąteczne w Komendzie Powiatowej Policji, z Wiceprzewodniczącym Piotrem Obłozą 

oraz radnymi Edytą Stolarską, Adamem Marciniakiem i Wojciechem Ołdakowskim 

spotkanie z Józefem Wilkoniem - Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak 

• 19.12  

   spotkanie w Senacie RP z Wicemarszałkiem Michałem Kamińskim oraz Panią Katarzyną 

Słodką Dyrektorem Mazowieckiego Oddziału NFZ oraz Panem Maciejem Karaszewskim 

Dyrektorem Departamentu Lecznictwa Ministerstwa Zdrowia w sprawie możliwości organizacji 

poradni zdrowia psychicznego przez Samodzielny Zespół Publicznych Zakładów Lecznictwa 

Otwartego w Piasecznie 

• 20.12  

  spotkanie świąteczne w PKS Polonus Piaseczno 

  spotkanie mieszkańców ul. Piaskowej z Wydziałem Geodezji - Wiceprzewodnicząca Magdalena 

Woźniak 

• 04.01 

  choinka instruktorska Hufca ZHP w Piasecznie - Wiceprzewodniczący Piotr Obłoza 

• 08.01 

  obecność na podpisaniu umowy na dofinansowanie szkoły w Julianowie z radną a zarazem 

sołtyską Józefosławia Katarzyną Krzyszkowską-Sut  

• 09.01  

szkolenie radnych 

• 10.01  

spotkanie z Burmistrzem i dyrektor Muzeum Piaseczna w sprawie współpracy z Towarzystwem 

Przyjaciół Piaseczna i zespołem konsultacyjnym -Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak 

wernisaż prac Grażyny Dębskiej „Ogniem Malowane”  - Wiceprzewodnicząca Magdalena 

Woźniak 

• 12.01 
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konsultacje z zespołem historycznym na temat propozycji nazw nowych rond - 

Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak 

• 14.01   

udział w kontroli Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego na terenie osiedla Owocowy 

Sad - Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak 

• 14.01- 016.01 

wizyta studyjna w Parlamencie Europejskim z okazji otwarcia wystawy #KobietyNaWybory na 

zaproszenie Pani Poseł Kamili Gasiuk-Pihowicz, z radnymi Izabellą Górzyńską, Dorotą Kłos, 

Katarzyną Krasuską, Katarzyną Krzyszkowską-Sut, Anną Marecką, Olgą Śmietanowską, 

Eweliną Wójcik 

• 16.01  

 spotkanie Towarzystwa Przyjaciół Zalesia Dolnego w sprawie planowanej publikacji - 

Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak 

• 18.01  

spotkanie autorskie z Państwem Ewą i Włodzimierzem Bagieńskimi autorami książki „Żydzi w 

Piasecznie w świetle archiwaliów miejskich”, z Wiceprzewodniczącą Magdalena Woźniak, 

radnymi Izabellą Górzyńską oraz Janem Kurzępą 

Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak bierze udział w cotygodniowych posiedzeniach 

kierownictwa Gminy oraz współpracuje z zespołem historycznym przy Burmistrzu. 

Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady Miejskiej, 

cotygodniowe robocze spotkania Prezydium Rady Miejskiej, współpraca z Burmistrzem oraz 

Biurem Rady Miejskiej, spotkania z urzędnikami i mieszkańcami. 

 

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 

Ewa Stroińska, sołtys wsi Zalesie Górne, złożyła następujące wnioski: 

 

• Wniosek w sprawie utworzenia przystanku autobusowego w Nowinkach, w tym samym 

miejscu, w którym zatrzymuje się autobus szkolny  

• Wniosek w sprawie ustawienia latarni ulicznej na placu targowym w Zalesiu Górnym 

• Wniosek w sprawie zorganizowania odbioru tekstyliów bez konieczności ich oddawania do 

PUK 

 

Wojciech Mika, sołtys wsi Chylice, poruszył temat usunięcia ponad 100-letniego krzyża, który 

znajduje się przy skrzyżowaniu ul. Budowlanej z ul. Wschodnią w Chylicach. Poinformował, że w 

tej sprawie złożył już pismo do Burmistrza, w którym prosi o wsparcie.  

6. Bieżące uchwały 

 1) W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2025-2037 

 Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę po zmianie  

na dzień 21.01.2025 r.  Zwiększa się dochody budżetu gminy o kwotę 74 655,00 zł, wydatki 
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budżetu zwiększa się o 70 832,00 zł, przychody zwiększa się  o 1976 177,00 zł , a rozchody 

zwiększona się o kwotę  2 000 000,00 zł, kwota długu zostaje dostosowana do zmian, w 

autopoprawce ujęto też zarządzenia burmistrza podjęte od czasu przygotowania projektu.  

Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Polityki Gospodarczej 

Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 

2025-2037 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, 

Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Obłoza 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Uchwała została podjęta.  
 

 2) W sprawie zmiany uchwały nr 174/XIV/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 grudnia 

2024 r. 

 Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę po zmianie  

na dzień 21.01.2025 r. 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr 174/XIV/2024 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 18 grudnia 2024 r. - sesja 22.01.2025 r. - po zmianie na dzień 21.01.2025 r. 
        

Dochody       
       

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 852 85295 2100 KB 10 000,00 zł  

Zwiększa się dochody w związku z 
przekazaniem środków przez Wojewodę 
Mazowieckiego z Funduszu Pomocy na 
realizację zadania: świadczenie pieniężne i 
niepieniężne z pomocy społecznej. Z uwagi na 
działania wojenne prowadzone na terytorium 
Ukrainy, środki zostaną przekazane dla 
obywateli Ukrainy, którzy z powodu tych 
działań przybyli na terytorium Rzeczypospolitej 
Polskiej. 
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2 855 85595 2100 KB 64 655,00 zł  

Zwiększa się dochody w związku z 
przekazaniem środków przez Wojewodę 
Mazowieckiego z Funduszu Pomocy na 
realizację świadczeń rodzinnych, świadczenia 
rodzicielskiego, pielęgnacyjnego i składek ZUS. 
Z uwagi na działania wojenne prowadzone na 
terytorium Ukrainy, środki zostaną przekazane 
dla obywateli Ukrainy, którzy z powodu tych 
działań przybyli na terytorium Rzeczypospolitej 
Polskiej oraz na obsługę tego zadania. 

Razem: 74 655,00 zł 0,00 zł 
 

        
        

Wydatki 
bieżące       
       

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 700 70007 4300 PM  10 000,00 zł Przesuwa się wydatki w kwocie 10 000 zł na 
zakupie usług pozostałych z rozdziału 70007 na 
rozdział 90001. 2 900 90001 4300 PM 10 000,00 zł  

3 750 75023 4430 IT  2 500,00 zł 
Przesuwa się wydatki w kwocie 2 500 zł w 
ramach rozdziału 75023 z różnych opłat i 
składek na zakup usług pozostałych w celu 
realizacji przedsięwzięcia "Wynajem i 
eksploatacja samochodów służbowych."  

4 750 75023 4300 IT 2 500,00 zł  

5 852 85295 3290 MGOPS 10 000,00 zł  

Zwiększa się wydatki w związku z przekazaniem 
środków przez Wojewodę Mazowieckiego z 
Funduszu Pomocy na realizację zadania: 
świadczenie pieniężne i niepieniężne z pomocy 
społecznej. Z uwagi na działania wojenne 
prowadzone na terytorium Ukrainy, środki 
zostaną przekazane dla obywateli Ukrainy, 
którzy z powodu tych działań przybyli na 
terytorium Rzeczypospolitej Polskiej. 

6 855 85595 3290 WSS 56 755,00 zł  

Zwiększa się wydatki w rozdziale 85595 o 
kwotę 64 655 zł w związku z przekazaniem 
środków przez Wojewodę Mazowieckiego z 
Funduszu Pomocy na realizację świadczeń 
rodzinnych, świadczenia rodzicielskiego, 
pielęgnacyjnego i składek ZUS. Z uwagi na 
działania wojenne prowadzone na terytorium 
Ukrainy, środki zostaną przekazane dla 
obywateli Ukrainy, którzy z powodu tych 
działań przybyli na terytorium Rzeczypospolitej 
Polskiej oraz na obsługę tego zadania. 

7 855 85595 4860 WSS 7 900,00 zł  

8 710 71012 4300 IDR  10 000,00 zł 
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9 700 70005 4300 IDR 10 000,00 zł  
Przesuwa się wydatki w kwocie 10 000 zł na 
zakupie usług pozostałych z rozdziału 71012 na 
rozdział 70005. 

10 754 75412 4300 ZK  5 000,00 zł 
Przesuwa się wydatki w kwocie 5 000 zł na 
zakupie usług pozostałych z rozdziału 75412 na 
rozdział 90001. 11 900 90001 4300 ZK 5 000,00 zł  

12 900 90005 4397 OŚR  18 911,50 zł Zmniejsza się wydatki o kwotę 40 823 zł w 
rozdziale 90005 na zakupie usług obejmujących 
wykonanie ekspertyz, analiz i opinii w celu 
realizacji przedsięwzięcia "Mazowsze bez 
Smogu". 

13 900 90005 4399 OŚR  21 911,50 zł 

14 900 90005 4390 OŚR 3 000,00 zł  

Zwiększa się wydatki o kwotę 3 000 zł w 
rozdziale 90005 na zakupie usług obejmujących 
wykonanie ekspertyz, analiz i opinii w celu 
realizacji nowego przedsięwzięcia "Analiza 
próbek popiołów". 

15 900 90004 4300 IDR 299 999,00 zł  

Przesuwa się wydatki w kwocie 299 999 zł z 
wydatków inwestycyjnych jednostek 
budżetowych w rozdziale 60016 z zadania 
"Ulica Sienkiewicza od ul. Kościuszki do ul. 
Wojska Polskiego w Piasecznie" na zakup usług 
pozostałych w rozdziale 90004 na 
zagospodarowanie terenów zieleni miejskich 
przy inwestycjach drogowych.   

Razem: 405 154,00 zł 68 323,00 zł 
 

       
 

Wydatki 
majątkowe       
       

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 926 92695 6050 INW  158 670,00 zł 

ZADANIE: Miasteczko rowerowe w Piasecznie.                                                                                  
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o zmniejszenie 
środków finansowych w roku 2025 i 
przesunięcie ich na utworzenie nowego zadania 
pod nazwą: "Wybieg dla psów na dz.nr. 8/4 
obr. 27 m. Piaseczno". 

2 900 90095 6050 INW 158 670,00 zł  

ZADANIE: Wybieg dla psów na dz.nr. 8/4 obr. 
27 m. Piaseczno                                                                                  
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o zwiększenie 
środków finansowych w roku 2025 na 
utworzenie nowego zadania. 
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3 921 92106 6050 UA 10 000,00 zł  

ZADANIE: Kompleks zabudowy teatralno - 
kulturalnej                                                                                 
UZASADNIENIE: Zwiększa się wydatki na 
zadaniu w kwocie 10 000 zł w celu wyłonienia 
Wykonawcy w konkursie architektonicznym 
oraz podpisania umowy.  

4 750 75023 6050 UA 24 000,00 zł  

ZADANIE: Budynek administracji publicznej                                                                                 
UZASADNIENIE: Zwiększa się wydatki na 
zadaniu w kwocie 24 000 zł w celu wyłonienia 
Wykonawcy  w konkursie architektonicznym 
oraz podpisania umowy.  

5 600 60016 6050 IDR  299 999,00 zł 

ZADANIE: Ulica Sienkiewicza od ul. Kościuszki 
do ul. Wojska Polskiego w Piasecznie                                                                               
UZASADNIENIE: W chwili obecnej Gmina ma 
zamiar ponownie ogłosić przetarg na 
zagospodarowanie zielenią pasa drogowego w 
związku z przebudową ul. Sienkiewicza w 
Piasecznie. Zagospodarowanie terenów zieleni 
miejskiej  w bieżącym roku będzie realizowane 
z wydatków bieżących . W wyniku powyższego  
konieczne jest przesunięcie środków w 
wysokości 299 999 zł z zadania "Ulica 
Sienkiewicza od ul. Kościuszki do ul. Wojska 
Polskiego w Piasecznie" na zagospodarowanie 
terenów zieleni miejskich przy inwestycjach 
drogowych.   

Razem: 192 670,00 zł 458 669,00 zł 
 

       

Po §14 uchwały nr 174/XIV/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie uchwały 
budżetowej Gminy Piaseczno na rok 2025 dodaje się §14a, który otrzymuje następujące brzmienie:„Ustala 
się plan finansowy środków Funduszu Pomocy w 2025 roku, o którym mowa w ustawie z dnia 12 marca 2022 
r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa zgodnie z 
załącznikiem nr 12”. 

Załącznik nr 12 do uchwały nr 174/XIV/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie 
uchwały budżetowej Gminy Piaseczno na rok 2025 otrzymuje brzmienie jak w załączniku nr 5 do niniejszej 
uchwały. 

Po §5 uchwały nr 174/XIV/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie uchwały 
budżetowej Gminy Piaseczno na rok 2025 dodaje się §5a, który otrzymuje następujące brzmienie:  

„Ustala się limit możliwych do udzielenia w roku budżetowym pożyczek w kwocie 2 000 000 zł.”   
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Uzasadnienie: Wprowadza się limit możliwych do udzielenia w roku budżetowym pożyczek na kwotę 2 000 
000 zł m.in. w związku ze złożonym przez Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych Piaseczno Sp. z o.o. 
wnioskiem o udzielenie pożyczki krótkoterminowej.  

Jednocześnie zwiększa się o kwotę 2 000 000 zł przychody ze spłat pożyczek i kredytów udzielonych ze 
środków publicznych oraz rozchody z tytułu udzielonych pożyczek i kredytów. 

Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji 
Oświaty z zakresu oświaty. 
 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 174/XIV/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 

18 grudnia 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne:  

ZA (17) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Wojciech Ołdakowski, 

Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Obłoza 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Uchwała została podjęta.  
 
 3) W sprawie wyboru biegłego rewidenta przeprowadzającego badanie sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Lecznictwa Otwartego w 

Piasecznie za rok 2024 i 2025 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa i Komisji 
Zdrowia, Polityki Społecznej i Senioralnej 
Głosowano w sprawie: wyboru biegłego rewidenta przeprowadzającego badanie sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Lecznictwa Otwartego  w 

Piasecznie za rok 2024 i 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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 4)  W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawarcia 

Porozumienia z Gminą Tarczyn w sprawie realizacji zadania publicznego 

 Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 

Głosowano w sprawie: upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawarcia 

Porozumienia z Gminą Tarczyn w sprawie realizacji zadania publicznego 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

 5) W sprawie w sprawie wzniesienia nowego pomnika na terenie Gminy Piaseczno na 

cmentarzu parafialnym św. Anny w Piasecznie - Kwatera Strażacka OSP 

Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz podziękował wiceprzewodniczącej rady, Magdalenie Woźniak, za 
duże zaangażowanie i koordynację prac grup społecznych w zakresie tematów historycznych 
oraz Państwu Bagieńskim za przekazanie eksponatów do Muzeum Piaseczyńskiego. 

Głosowano w sprawie: wzniesienia  nowego pomnika na terenie Gminy Piaseczno na 

cmentarzu parafialnym św. Anny w Piasecznie - Kwatera Strażacka OSP 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (19) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krasuska, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 

Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta 

Stolarska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

 6) W sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 

uchwałę Nr 27.554.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 17 grudnia 2024 r. 

 Sylwia Kalinowska, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, 

zreferowała projekt uchwały. 
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Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Ochrony Środowiska i 

Dziedzictwa Kulturowego 

Głosowano w sprawie: wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Warszawie na uchwałę Nr 27.554.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 17 

grudnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Joanna Otręba 

BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Uchwała została podjęta. 

 

 7) W sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 

uchwałę Nr 27.556.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 17 grudnia 2024 r. 

 Sylwia Kalinowska, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, 

zreferowała projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Ochrony Środowiska i 

Dziedzictwa Kulturowego 

Głosowano w sprawie: wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Warszawie na uchwałę Nr 27.556.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 17 

grudnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 

Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Joanna Otręba 

BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Uchwała została podjęta. 

 

 8) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 324, 

obr. 24 m. Piaseczno 
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Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 

projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji 

Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki  

nr 324, obr. 24 m. Piaseczno 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (1) Michał Mierzwa 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Uchwała została podjęta. 

 

 9) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działki nr 2/142 i 

2/143, poł. w obrębie 4, m. Piaseczno przy ul. Puławskiej 44 i ul. Energetycznej 

Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 

projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji 

Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działki nr 

2/142  i 2/143, poł. w obrębie 4, m. Piaseczno przy ul. Puławskiej 44 i ul. Energetycznej 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 10) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek ewid. 

nr 39/5 i nr 30/11, obr. 20 m. Piaseczno 

Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 

projekt uchwały. 
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Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji 

Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części 

działek ewid. nr 39/5 i nr 30/11, obr. 20 m. Piaseczno 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

 Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 11) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości 

gruntowych niezabudowanych położonych w miejscowości Wólka Kozodawska 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 

projekt uchwały. Burmistrz Daniel Putkiewicz dodał, że wykup tych terenów jest kolejnym 

dowodem na konsekwentnie realizowaną politykę ochrony Doliny Jeziorki. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ładu 

Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami, Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 

Przestrzennego oraz Komisji Finansów i Inwestycji. 

Głosowano w sprawie: odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 

nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych w miejscowości Wólka Kozodawska 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 12) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej oraz części nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

położonych w miejscowości Wólka Kozodawska 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 

projekt uchwały.  
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Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ładu 

Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami, Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 

Przestrzennego oraz Komisji Finansów i Inwestycji. 

Głosowano w sprawie: odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej oraz części nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

położonych w miejscowości Wólka Kozodawska 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 13) W sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno prawa 

własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w miejscowości Runów 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 

projekt uchwały.  

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ładu 

Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami, oraz Komisji Finansów i Inwestycji. 

Głosowano w sprawie: 

W sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w miejscowości Runów 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 14)  W sprawie ustalenia na 2025 rok planu dofinasowania doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Piaseczno 

Wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak zreferowała projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Oświaty. 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Głosowano w sprawie: ustalenia na 2025 rok planu dofinasowania doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Piaseczno 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 15) W sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów 

Lecznictwa Otwartego w Piasecznie 

Katarzyna Wypych, Przewodnicząca Rady, przypomniała, że podczas sesji w dniu 20 listopada 

2024 r. zgłoszono 12 kandydatur do Rady Społecznej. Ponieważ liczba kandydatów 

przekroczyła limit określony w statucie, podczas sesji w dniu 18 grudnia 2024 r. dokonano 

zmiany statutu Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Lecznictwa Otwartego w 

Piasecznie, aby umożliwić wszystkim chętnym kandydatom ubieganie się o członkostwo w 

radzie. Następnie zwróciła się do kandydatów z pytaniem, czy podtrzymują swoją zgodę na 

kandydowanie, na co wszyscy odpowiedzieli twierdząco. Sekretarz poinformował, że Burmistrz 

zgłosił kandydaturę Hanny Kułakowskiej-Michalak na przewodniczącą oraz że do Rady wejdzie 

również przedstawiciel Wojewody Mazowieckiego – obydwie kandydatury nie podlegają 

głosowaniu. Po czym przystąpiono do głosowania nad pozostałymi kandydaturami. 

Głosowano w sprawie: wyboru do Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych 

Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie p. Arkadiusza Czapskiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) Ewa Urbańska 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Kandydatura została przyjęta. 
 

Głosowano w sprawie: wyboru do Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych 

Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie p. Krzysztofa Kasprzyckiego 
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Przewodnicząca poinformowała, że posiada zgodę Krzysztofa Kasprzyckiego na kandydowanie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Kandydatura została przyjęta. 
  

Głosowano w sprawie: wyboru do Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych 

Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie p. Doroty Kłos 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Maciej Dłużniewski, Katarzyna Krasuska, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, 

Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna 

Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (2) Izabella Górzyńska, Dorota Kłos 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Kandydatura została przyjęta. 
  

Głosowano w sprawie: wyboru do Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych 

Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie p. Jana Kurzępy 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Artur Maicki, 

Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) Jan Kurzępa 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Kandydatura została przyjęta. 
  

Głosowano w sprawie: wyboru do Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych 

Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie p. Artura Maickiego 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 

Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Kandydatura została przyjęta. 
 

 Głosowano w sprawie: wyboru do Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych 

Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie p. Adama Marciniaka 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Adam Marciniak 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Kandydatura została przyjęta. 
 

Głosowano w sprawie: wyboru do Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych 

Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie p. Piotra Obłozy 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, 

Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) Piotr Obłoza 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Kandydatura została przyjęta. 
 

Głosowano w sprawie: wyboru do Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych 

Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie p. Joanny Otręby 

Wyniki głosowania 
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (2) Anna Marecka, Joanna Otręba 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

 Kandydatura została przyjęta. 
 

Głosowano w sprawie: wyboru do Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych 

Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie p. Piotra Sędziaka 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) Piotr Sędziak 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

 Kandydatura została przyjęta. 

 

Głosowano w sprawie: wyboru do Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych 

Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie p. Magdaleny Woźniak 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan 

Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) Magdalena Woźniak 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Kandydatura została przyjęta. 

 

Głosowano w sprawie: wyboru do Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych 

Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie p. Eweliny Wójcik 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan Kurzępa, Artur 

Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, Magdalena 

Woźniak, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) Ewelina Wójcik 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Kandydatura została przyjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

W sprawie wyboru do Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów 

Lecznictwa Otwartego w Piasecznie p. Katarzyny Wypych 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan Kurzępa, Artur 

Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech 

Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 

Kandydatura została przyjęta. 

 

Sekretarz Arkadiusz Czapski odczytał projekt uchwały, który został uzupełniony o nazwiska 

członków Społecznej Rady. W paragrafie 2 uzupełnił informacje dotyczące dnia, godziny oraz 

miejsca odbycia pierwszego posiedzenia Rady Społecznej, po czym przystąpiono do głosowania 

nad uchwałą. 

Głosowano w sprawie: powołania Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych 

Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 

Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) Maciej Dłużniewski 

NIEOBECNI (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Olga Śmietanowska 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

7. Wolne wnioski 

Radny Wojciech Ołdakowski podziękował za wymianę flagi przy mogile Powstańców 
Styczniowych w Henrykowie-Uroczu. 
 
Radny Jan Kurzępa zwrócił uwagę, że podczas spotkania autorskiego z Państwem Ewą i 
Włodzimierzem Bagieńskimi, autorami książki „Żydzi w Piasecznie w świetle archiwaliów 
miejskich”, jeden z autorów niefortunnie użył sformułowania: „wywożono ich z gett do naszych 
obozów koncentracyjnych”. Zauważył, że nikt nie zareagował na to stwierdzenie, i podkreślił, iż w 
takich sytuacjach należy natychmiast reagować, ponieważ takie słowa szkalują nasz kraj. 
 
Mieszkaniec Zdzisław G. wniósł skargę na działania Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno w 

związku z odmową wszczęcia postępowania wyjaśniającego dotyczącego zarzutów 

poświadczenia nieprawdy przez wiceburmistrz Hannę Kułakowską-Michalak. 

Kamil Staniszek, redaktor naczelny Piaseczno News, zaprosił radnych do współpracy na łamach 

portalu, aby mieszkańcy mogli zdobywać szerszą wiedzę na temat pracy samorządu. 

Radny Maciej Dłużniewski zaprosił na organizowane przez niego spotkanie z mieszkańcami, 

które odbędzie się w Przystani Pod Klonami w dniu 18 lutego 2025 r. 

8. Zamknięcie obrad 

 O godz. 10:30 Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Wypych zamknęła XV sesję Rady 

Miejskiej w Piasecznie 

Przewodnicząca 

Rada Miejska w Piasecznie 
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Przygotowała: Katarzyna Stolarzewicz 


